



2017-01-23

UPDATE

MEETING OF THE COMMISSION

Agenda of the meeting of the Canadian Nuclear Safety Commission (CNSC) to be held on **Thursday, January 26, 2017** in the Public Hearing Room, 14th floor, 280 Slater Street, Ottawa, Ontario.

The meeting will be webcast live on nuclearsafety.gc.ca

**Thursday, January 26, 2017
4:45 P.M. or following the end of the preceding hearing**

- | | | |
|-----|---|-------|
| 1. | Opening remarks | |
| 2. | Adoption of Agenda | |
| 3. | Approval of Minutes of Commission Meeting held on November 10, 2016 | 17-M3 |
| | Approval of Minutes of Commission Meeting held on December 14, 2016 | 17-M4 |
| 4. | Status Reports | |
| 4.1 | Status Report on Power Reactors | 17-M5 |
| 4.2 | Canadian Nuclear Laboratories Limited: Status Report on Fitness for Service for the Chalk River Laboratories | |
| • | Submission from CNSC staff | 17-M6 |
| 5. | Closing of meeting | |

MISE À JOUR

RÉUNION DE LA COMMISSION

L'ordre du jour de la réunion de la Commission canadienne de sûreté nucléaire (CCSN) qui aura lieu le **jeudi 26 janvier 2017**, dans la salle des audiences publiques, au 14^e étage du 280, rue Slater, Ottawa (Ontario).

La réunion sera webdiffusée en direct à suretenucleaire.gc.ca

**Le jeudi 26 janvier 2017
16 h 45 ou à la suite de l'audience qui précède**

- | | |
|-----|--|
| 1. | Ouverture de la séance |
| 2. | Adoption de l'ordre du jour |
| 3. | Approbation du procès-verbal de la réunion de la Commission tenue le 10 novembre 2016 |
| | Approbation du procès-verbal de la réunion de la Commission tenue le 14 décembre 2016 |
| 4. | Rapports d'étapes |
| 4.1 | Rapport d'étape sur les centrales nucléaires |
| 4.2 | Laboratoires Nucléaires Canadiens limitée : Rapport d'étape au sujet de l'aptitude fonctionnelle pour les Laboratoires de Chalk River |
| • | Mémoire du personnel de la CCSN |
| 5. | Clôture de la séance |